

最新300-620試題 - 300-620更新

Exam Cisco 300-620 Learning - Latest 300-620 Exam Papers

P.S. Free & New 300-620 dumps are available on Google Drive shared by ExamTurnout: https://drive.google.com/open?id=1caG13Tm_E4Zy2iscODUw8P2Up6mSfp8u

People always tend to expect the great power of accumulation, thus the 300-620 study materials are not only benefit, but also help provide learning a good habit of preventing danger. We have full confidence to ensure that you will have an enjoyable study experience with our 300-620 Study Materials, which are designed to answer your interest and help you pass the exam more easily. You will have a better understanding after reading the following advantages:

Cisco 300-620 Exam Topics:

Section	Weight	Objectives
ACI Management	25%	1. implement use of based on host 2. Update system and setup services 3. implement configuration backup (configure support agent) 4. implement user and role 5. configure on network
Integration	15%	1. implement VMware vCenter OVF integration 2. configure resolution monitoring on VMs 3. implement service patch (unpatch on a virtual machine)
ACI Packet Forwarding	25%	1. configure endpoint learning 2. implement bridge domain configuration *** (related routing Layer 2 network hardware entry, not routing)

Exam Cisco 300-620 Learning - Latest 300-620 Exam Papers

此外，這些PDFExamDumps 300-620考試題庫的部分內容現在是免費的：https://drive.google.com/open?id=1caG13Tm_E4Zy2iscODUw8P2Up6mSfp8u

如果您在使用我們的Cisco 300-620考古題失敗了，我們承諾給您全額退款，您需要的是像我們發送您失敗的300-620考試成績單來申請退款就可以了。經過我們確認之後，就會處理您的請求，這樣客戶擁有足夠的保障放心購買我們的Cisco 300-620考古題。選擇我們的300-620題庫資料可以保證你可以在短時間內學習及加強IT專業方面的知識，所以信任PDFExamDumps是您最佳的選擇！

思科 300-620 考試著重於 ACI 編織和相關架構的技術細節。這個認證考試將測試考生對網路虛擬化、自動化、安全和可編程性的知識。考試涵蓋主題包括思科 Nexus 9000 系列交換機配置、思科應用政策基礎架構控制器 (APIC) 架構和配置以及思科 ACI 虛擬化。

>> 最新300-620試題 <<

300-620更新 & 300-620套裝

眾所周知，300-620認證在IT認證中有很大的影響力，近年來，該認證已經成為許多成功IT公司的“進門”標準。想快速通過認證考試，可以選擇我們的Cisco 300-620考古題。選擇我們PDFExamDumps網站，您不僅可以通過熱門的300-620考試，而且還可以享受我們提供的一年免費更新服務。擁有Cisco 300-620認證可以幫助在IT領域找工作的人獲得更好的就業機會，也將會為成功的IT事業做好鋪墊。

最新的 CCNP Data Center 300-620 免費考試真題 (Q72-Q77):

問題 #72

Which two dynamic routing protocols are supported when using Cisco ACI to connect to an external Layer 3 network? (Choose two.)

- A. IS-IS
- B. iBGP
- C. VXLAN
- D. eBGP
- E. RIPv2

答案: B,D

解題說明:

https://www.cisco.com/c/en/us/td/docs/switches/datacenter/aci/apic/sw/1-x/ACI_Best_Practices/b_ACI_Best_Practices/b_ACI_Best_Practices_chapter_010010.html

問題 #73

Refer to the exhibit. An engineer configures the Cisco ACI fabric for VMM integration with ESXi servers that are to be connected to the ACI leaves. The server team requires the network switches to initiate the LACP negotiation as opposed to the servers. The LAG group consists of two 10 Gigabit Ethernet links. The server team also wants to evenly distribute traffic across all available links. Which two enhanced LAG policies meet these requirements? (Choose two.)

- A. LB Mode: Source and Destination MAC Address
- B. LACP Mode: LACP Active
- C. LB Mode: Destination IP Address and TCP/UDP Port
- D. LB Mode: Source IP Address and TCP/UDP Port
- E. LACP Mode: LACP Standby

答案: C,D

解題說明:

LACP Mode: LACP Standby - In LACP available only two modes - Active and Passive LACP Mode: Active its standard LACP mode LB Mode: Source and Destination MAC Address its a standard LACP balancing mode

問題 #74

Which table holds IP address, MAC address and VXLAN/VLAN information on a Cisco ACI leaf?

- A. adjacency
- B. RIB
- C. ARP
- D. endpoint

答案: D

解題說明:

Reference:

<https://www.cisco.com/c/en/us/solutions/collateral/data-center-virtualization/application-centric-infrastructure/white-paper-c11-739989.html>

問題 #75

Refer to the exhibit. The EPG-100 must be extended to the vCenter as a port group with a tagged VLAN ID of 100. Which set of actions accomplishes this goal?

- A. Define a static VLAN range (from 100-200) under a VLAN pool that is associated with the dc1vcdev domain. Associate the dc2vcdev domain with EPG and select these settings:

Untagged VLAN Access: selected

VLAN Mode: Static with Encap: 100

- B. Define a dynamic VLAN range (from 100-200) under a VLAN pool that is associated with the dc1vdev domain. Associate the dc1vdev domain with EPG and select these settings:
Untagged VLAN Access: unselected
VLAN Mode: Static with Encap: 100
- C. Define a static VLAN range (from 100-200) under a VLAN pool that is associated with the dc1vdev domain. Associate the dc1vdev domain with EPG and select these settings:
Untagged VLAN Access: unselected
VLAN Mode: Static with Encap: 100
- D. Define a dynamic VLAN range (from 100-200) under a VLAN pool that is associated with the dc1vdev domain. Associate the dc2vdev domain with EPG and select these settings:
Untagged VLAN Access: selected
VLAN Mode: Static with Encap: 100

答案： D

問題 #76

In the context of ACI Multi-Site, when is the information of an endpoint (MAC/IP) that belongs to site 1 advertised to site 2 using the EVPN control plane?

- A. Endpoint information is exchanged across sites as soon as the endpoint is discovered in one site.
- B. Endpoint information is not exchanged across sites unless a policy is configured to allow communication across sites.
- C. Endpoint information is not exchanged across sites unless COOP protocol is used.
- D. Endpoint information is exchanged across sites when the endpoints are discovered in both sites.

答案： A

解題說明：

In the context of ACI Multi-Site, the information of an endpoint (MAC/IP) that belongs to site 1 is advertised to site 2 using the EVPN control plane as soon as the endpoint is discovered in one site. This allows for immediate visibility of the endpoint across sites.

問題 #77

.....

如果你對PDFExamDumps的關於Cisco 300-620 認證考試的培訓方案感興趣，你可以先在互聯網上免費下載部分關於Cisco 300-620 認證考試的練習題和答案作為免費嘗試。我們對選擇我們PDFExamDumps產品的客戶都會提供一年的免費更新服務。

300-620更新: https://www.pdfexamdumps.com/300-620_valid-braindumps.html

只要您支付您想要的考古題，您就能馬上得到它，在通眾多使用過本題庫產品的客戶回饋中，證明Cisco 300-620 考古題是值得信賴的，購買我們的Cisco 300-620-Implementing Cisco Application Centric Infrastructure題庫產品還可以享受一年的免費更新服務，一年以上的話我們可以給老客戶提供5折優惠，我們對於老客戶的服務是非常周到和最優惠的，一旦您通過考試，您將獲得不錯的工作機會，所以，選擇300-620題庫就是選擇成功，我們將保證您百分之百通過考試，Cisco 最新300-620試題 為了掌握這麼多知識，一般需要花費大量的時間和精力，事實證明，很多人在有音樂的環境中，記憶力和學習效率會更高，這對我們的300-620考試準備是非常有利的，我告訴你，成功就在PDFExamDumps 300-620更新。

可這女子就沒有，壹直謹慎注意著周圍，而且成為各峰嫡傳弟子時，也有壹次機會進入宗門秘境修煉，只要您支付您想要的考古題，您就能馬上得到它，在通眾多使用過本題庫產品的客戶回饋中，證明Cisco 300-620考古題是值得信賴的。

值得信賴的最新300-620試題 & 資格考試中的領導者和有效的300-620更新

購買我們的Cisco 300-620-Implementing Cisco Application Centric Infrastructure題庫產品還可以享受一年的免費更新服務，一年以上的話我們可以給老客戶提供5折優惠，我們對於老客戶的服務是非常周到和最優惠的，一旦您通過考試，您將獲得不錯的工作機會，所以，選擇300-620題庫就是選擇成功，我們將保證您百分之百通過考試。

為了掌握這麼多知識，一般需要花費大量的時間和精力，事實證明，很多人在有音樂的環境中，記憶力和學習效率會更高，這對我們的300-620考試準備是非常有利的。

- 300-620認證考試的新考古題匯總 ↗ 來自網站 ➡ www.vcesoft.com □ 打開並搜索[300-620]免費下載300-620通過考試
- 300-620證照考試 □ 300-620題庫分享 □ 300-620考試 □ 在 ➡ www.newdumpsdpdf.com □ 上搜索[300-620]並獲取免費下載300-620新版題庫上線
- 300-620熱門認證 ↗ 300-620新版題庫上線 □ 300-620題庫下載 □ 透過 ➡ tw.fast2test.com ⇐ 搜索 ✨ 300-620 ✨ □ 免費下載考試資料300-620信息資訊
- 免費下載300-620考題 □ 300-620考試 □ 300-620測試引擎 □ ➡ www.newdumpsdpdf.com □ 提供免費[300-620]問題收集300-620在線考題
- 最受推薦的最新300-620試題，免費下載300-620考試指南得到妳想要的Cisco證書 □ 在 □ www.newdumpsdpdf.com □ 上搜索《 300-620 》並獲取免費下載免費下載300-620考題
- 最新300-620試題：Implementing Cisco Application Centric Infrastructure幫助您壹次通過考試，Cisco 300-620更新 □ 立即在 ➡ www.newdumpsdpdf.com □ 上搜尋「 300-620 」並免費下載免費下載300-620考題
- 最受推薦的最新300-620試題，免費下載300-620考試指南得到妳想要的Cisco證書 □ ➡ www.newdumpsdpdf.com □ 提供免費 ➡ 300-620 □ □ □ 問題收集300-620 PDF題庫
- 300-620證照 □ 300-620考試 □ 300-620通過考試 □ 複製網址【 www.newdumpsdpdf.com 】打開並搜索“300-620”免費下載免費下載300-620考題
- 300-620信息資訊 □ 300-620真題 □ 300-620最新考證 □ □ www.newdumpsdpdf.com □ 最新 ▶ 300-620 ◀ 問題集合300-620題庫分享
- 真實的最新300-620試題 |高通過率的考試材料|高效的300-620：Implementing Cisco Application Centric Infrastructure □ 開啟 ➡ www.newdumpsdpdf.com □ □ □ 輸入 > 300-620 ◁ 並獲取免費下載300-620在線考題
- 獲取最新的最新300-620試題 - 所有都在 www.testpdf.net □ 透過 ➡ www.testpdf.net □ 輕鬆獲取 ✓ 300-620 □ ✓ □ 免費下載300-620考題資源
- www.stes.tyc.edu.tw, www.stes.tyc.edu.tw, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, www.stes.tyc.edu.tw, www.stes.tyc.edu.tw, whatoplay.com, www.stes.tyc.edu.tw, www.stes.tyc.edu.tw, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, myportal.utt.edu.tt, Disposable vapes

從Google Drive中免費下載最新的PDFExamDumps 300-620 PDF版考試題庫：https://drive.google.com/open?id=1caG13Tm_E4Zy2iscODUw8P2Up6mSfp8u